
Poštovani, 
 
Temeljem članka 73. stavka 1., Poslovnika Gradskoga vijeća Grada Rijeke postavljam pitanje 
gradonačelniku putem predsjednika vijeća:  
 
Na mrežnim stranicama HNK Ivana pl. Zajca (https://tinyurl.com/y7h98tr7) utvrđeno je kako 
su Marin Blažević, Renata C. Gatica, Maša Kolar, Giulio Settimo i Alan Vukelić poklonili 
institucijama Kazalištu i Gradu Rijeci u obliku svog umjetničkog rada u razdoblju od 2014. – 
2020. 2.000.750,00 kn.  

Iz priložene tablice (https://tinyurl.com/ycom55v5) i navedenih činjenica može se iščitati 
kako su nabrojani radovi intendanta umjetnički. 

U odgovoru na viječničko pitanje od 16. srpnja 2020. (https://tinyurl.com/y37jz5aa) iskazano 
je kako: „Prema njegovom očitovanju, intendant sebe ne smatra umjetnikom, kao što niti 
svoj povremeni rad u svojstvu redatelja ili dramaturga ne smatra umjetničkim radom...“ 

U kojem slučaju se radi o istinitome iskazu? 

Ako se ne radi o umjetničkom radu, zašto je u prikazu izračuna vrijednosti pro bono 
neumjetničkog rada intendanta iskazana cijena umjetničkog rada? 

 

 

Zahvaljujem, 
 

mr. sc. Zvonimir Peranić, prof.  

 


